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Protokół Nr V/1/2015 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 3 marca 2015r. 

w Urzędzie Gminy w Grodzisku Dolnym 

 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański otworzył obrady V sesji Rady Gminy 

Grodzisko Dolne o godz. 9.00.  Na wstępie stwierdził, że w sesji udział bierze 15 radnych 

zgodnie z załączoną listą obecności. 

Przed rozpoczęciem obrad wszyscy obecni na sesji chwilą ciszy uczcili pamięć ś.p. Anny 

Cisek, dwukrotnej radnej Rady Gminy Grodzisko Dolne (w kadencji 1998-2002 i w kadencji 

2010-2014). 

Po chwili ciszy Przewodniczący Rady Gminy przywitał przybyłych na sesję  Radnych 

Rady Gminy oraz zaproszonych Gości  w osobach:  

 Wójta Gminy Jacka Chmurę,  

 Sołtysów z terenu Gminy Grodzisko Dolne, 

 Zastępcę Wójta Gminy Arkadiusza Telkę, 

 Sekretarza Gminy Grzegorza Potaczałę, 

 Skarbnika Gminy Barbarę Jużyniec, 

 Radnych Rady Powiatu Leżajskiego Romana Matuszka i Józefa Majkuta, 

 Panią Prezes Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Grodzisku 

Dolnym Irenę Fus, 

 Przedstawiciela firmy urbanistycznej „Mondra design” ze Rzgowa Pana 

Tomasza Kasperowicza 

 oraz wszystkich przybyłych na sesję. 

 

Następnie zapytał Radnych Rady Gminy: Czy chcą zgłosić uwagi do protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Gminy odbytej w dniu 29 stycznia br.?  

Radni nie zgłosili uwag. 

Przewodniczący obrad przeszedł do ustalenia porządku obrad V sesji Rady Gminy.  

Poinformował, że Wójt Gminy przed sesją zgłosił ustny wniosek o poszerzenie porządku 

obrad o dodatkowy podpunkt 7 w punkcie 3 porządku obrad: 

„7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Grodzisko Dolne,” 
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Nie zgłoszono innych wniosków. 

Za włączeniem podpunktu 7 w punkcie 3 do porządku obrad głosowało 15 Radnych Rady 
Gminy. 

Po wprowadzeniu zmiany porządek V sesji Rady Gminy przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2015, 

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności, 

3) w sprawie zakupu nieruchomości w Chodaczowie, 

4) w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Nr 1/2008 w Gminie Grodzisko Dolne, 

5) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Białobrzegi dotyczącego 

powierzenia do realizacji zadania zleconego z zakresu administracji rządowej Gminie Grodzisko 

Dolne, 

6) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Grodzisko Dolne na rok 2015”, 

7) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Grodzisko Dolne. 

4. Opracowanie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na rok 2015. 

5. Interpelacje i zapytania. 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie sesji.         

Przystąpiono do jego realizacji: 
 
Ad. 1.  Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
Prowadzący obrady Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański stwierdził, że punkt pierwszy 

porządku obrad uważa za zrealizowany. 

Ad. 2. Informacja Wójta Gminy o jego pracy w okresie międzysesyjnym. 
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Wójt Gminy Jacek Chmura przedstawił informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
Radni Rady Powiatu Leżajskiego: Józef Majkut i Roman Matuszek opowiedzieli o bieżącej 
pracy Rady Powiatu. 
 
Ad. 3. Podjęcie uchwał. 

Ad. 3. 3) Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Adam Czerwonka przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nabycie  nieruchomości położonej w Chodaczowie – z przeznaczeniem na poszerzenie terenu 

przy remizie OSP w Chodaczowie. 

Nie zgłoszono wniosków i pytań. Przystąpiono do głosowania.  

Uchwała nr V/29/2015 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości położonej               

w Chodaczowie /w wersji zaproponowanej/  została przyjęta 15  głosami „za” i   stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 3. 7) Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego, Rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony 

Środowiska Adam Czerwonka – w imieniu Wójta Gminy - przedstawił projekt uchwały                    

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Grodzisko Dolne. 

Nie zgłoszono wniosków i pytań. Przystąpiono do głosowania.  

Uchwała nr V/30/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości stanowiących własność 

Gminy Grodzisko Dolne /w wersji zaproponowanej/  została przyjęta 15  głosami „za”                  

i   stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.4) Przedstawiciel firmy urbanistycznej „Mondra design” ze Rzgowa Pan Tomasz 

Kasperowicz – w imieniu Wójta Gminy –  przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2008 w Gminie 

Grodzisko Dolne wraz z uzasadnieniem. Na mapie stanowiącej załącznik do uchwały 

zaprezentował tereny obok zbiornika Czyste objęte zmianą planu. Kierownik Referatu 

Planowania Przestrzennego, Rolnictwa. Leśnictwa i Ochrony Środowiska Adam Czerwonka 

udzielił odpowiedzi na zgłaszane pytania. 

Nie zgłoszono  wniosków do projektu omawianej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  
Uchwała nr V/31/2015 w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Nr 1/2008 w Gminie Grodzisko Dolne /w wersji 

zaproponowanej/ została przyjęta 15 głosami „za” i  stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. 3.1) Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2015. Omówiła poszczególne 

pozycje proponowanych zmian. 

Nie zgłoszono pytań i wniosków do projektu omawianej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  
Uchwała nr V/32/2015 w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na rok 2015 /w wersji 

zaproponowanej/ została przyjęta 15 głosami „za” i  stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.2) Podinspektor Barbara Danak – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej pojemności. Objaśniła 

proponowane zasady obowiązywania opłat za odbiór odpadów dla rodzin wieloosobowych. 

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Sołtys Jan Bielecki zapytał: Dlaczego w sąsiednich gminach nie obowiązują naklejki z kodami 

paskowymi na worki z odpadami? 

Pani Barbara Danak wyjaśniła, że kodowanie pozwala sprawdzić, czy właściciele posesji 

właściwie segregują śmieci. 

Radna Halina Majkut zapytała: Czy w miesiącach letnich nie można by odbierać odpadów 

dwukrotnie w ciągu jednego miesiąca? 

B. Danak wyjaśniła, że dwukrotny odbiór odpadów spowodowałby znaczny wzrost kosztów          

i w konsekwencji wzrost obowiązującej stawki. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Nie zgłoszono wniosków do projektu omawianej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  
Uchwała nr V/33/2015 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemnik o określonej 

pojemności  /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 15 głosami „za” i  stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 3.5) Sekretarz Gminy Grzegorz Potaczała – w imieniu Wójta Gminy – przedstawił projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Białobrzegi 

dotyczącego powierzenia do realizacji zadania zleconego z zakresu administracji rządowej 

Gminie Grodzisko Dolne. 

Nie zgłoszono pytań i wniosków do projektu omawianej uchwały. 
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Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  
Uchwała nr V/34/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 

Białobrzegi dotyczącego powierzenia do realizacji zadania zleconego z zakresu administracji 

rządowej Gminie Grodzisko Dolne. /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 15 głosami 

„za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 3.6) Inspektor Kazimierz Stopyra – w imieniu Wójta Gminy – przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Grodzisko Dolne na rok 2015”.  

W dyskusji nad projektem uchwały głos zabierali: 

Radny Ryfa Stanisław powiedział, że ustawa o czipowaniu zwierząt miała być uchwalona             

w ubiegłym roku. Zapytał: Co jest na ten temat wiadomo? 

K. Stopyra wyjaśnił, że nawet jeżeli wejdzie w życie taka ustawa – to na Gminy zostanie 

nałożony obowiązek czipowania zwierząt, oczywiście bez przekazania na ten cel środków 

finansowych. Obecnie niektórzy właściciele psów prywatnie czipują swoje zwierzęta. 

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Nie zgłoszono wniosków do projektu omawianej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy przeprowadził głosowanie.  
Uchwała nr V/35/2015 w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Grodzisko Dolne na rok 2015      

/w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”       

i  stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 4. Opracowanie planów pracy komisji stałych Rady Gminy na rok 2015. 

Przewodniczący Rady Gminy oddał głos przewodniczącym komisji stałych Rady Gminy                      

i poprosił o przedstawienie proponowanych planów pracy swoich komisji na rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Stanisław Ryfa przedstawił projekt planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na rok 2015. 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Dariusz Kopyt przedstawił projekt planu pracy 

Komisji Spraw Społecznych na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła projekt planu pracy Komisji Budżetu 

i Finansów na rok 2015. 

Nie zgłoszono wniosków do przedstawionych projektów planów pracy komisji. 
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Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów 

pracy komisji stałych Rady Gminy Grodzisko Dolne na rok 2015. 

Uchwała nr V/36/2015 w sprawie  zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Gminy 

Grodzisko Dolne na rok 2015 /w wersji zaproponowanej/ została przyjęta 15 głosami „za”     

i  stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 5. Interpelacje i zapytania. 

Nie zgłoszono zapytań i interpelacji. 

Ad. 6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

Sołtys Monika Ślanda poruszyła następujące sprawy: 

1) poruszyła sprawę szkód wyrządzanych przez bobry. Zapytała: Czy była interwencja         

w tej sprawie? 

Zastępca Wójta Gminy A. Telka wyjaśnił, że pracownik UG rozmawiał z poszkodowanym 

rolnikiem i zapewnił, że sprawa będzie załatwiona. 

2) Zapytała: Czy w tym roku będą naprawiane chodniki? 

Zastępca Wójta potwierdził, że odcinkami będą prowadzone naprawy. 

3) Zapytała: Czy będzie pogłębiany rów przydrożny w Grodzisku Górnym? 

Zastępca Wójta zapewnił, że rów będzie pogłębiany, ale właściciele posesji muszą sami 

sfinansować nowe przepusty. Gminy nie stać na zakup nowych kręgów, podczas 

odtwarzania rowu. Muszą też być zgody właścicieli działek na wejście w teren. 

Radny Jerzy Gdański zapytał o termin wyborów sołtysów. 

Wójt Gminy powiedział, że wstępnie planuje się przeprowadzenie wyborów w dniu                

26 kwietnia br. 

Sołtys Kazimierz Bechta zgłosił problem z zawyżonymi poboczami (w dolince od str. 

Zaborcza k. Cyburtów). Po intensywnych opadach deszczu woda stoi na drodze. 

Sołtys Wojtyna Stanisław podziękował za przygotowanie uchwały w sprawie zakupu 

działek w Chodaczowie z przeznaczeniem na poszerzenie placu k. remizy OSP. 

Dodatkowo zgłosił, że zniszczone zostały znaki drogowe przy moście. Nie wykonano też 

podsypania poboczy drogi. 

Sołtys Krzysztof Dąbek zgłosił, że trzeba pogłębić rowy przy drodze powiatowej w Wólce 

Grodziskiej. 
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Radny Ryfa Stanisław poprosił o naprawę drogi „Na Karasia”. Powiedział, że trzeba ją 

utwardzić kamieniem lub gruzem. 

Radny Matuszek Kazimierz  wnioskował o utwardzenie drogi od P. Misia do P. Zająca              

w Grodzisku Górnym w technologii możliwej do realizacji. 

Radny Stanisław Kryla zgłosił, że za SKR-em w Grodzisku Górnym są dwie lampy przy 

drodze gminnej, które niestety nie świecą. Trzeba je podłączyć do zasilania – bo 

mieszkańcy tej okolicy nie dają spokoju Panu Radnemu. 

Sołtys Krzysztof Dąbek wnioskował o zainstalowanie 1 lampy k. Pana Kulpy albo k. Pana 

Grzywny w Wólce Grodziskiej. 

Radny Sołek Henryk zgłosił, że przy drodze „Na Górach” trzeba zainstalować co najmniej 

10 lamp oświetleniowych. 

Sołtys Bechta: potrzebna jest co najmniej 1 lampa przy drodze na Zmysłówkę. Konieczne 

jest też oświetlenie drogi „Zagumiennej”. 

Wójt Gminy odpowiadając na zgłaszane potrzeby w zakresie oświetlenia drogowego, 

powiedział, że Gmina ma na ten cel tylko 100 tys. zł i musi to wystarczyć na zaspokojenie 

najpilniejszych potrzeb w tym zakresie. 

Wójt Gminy poruszył także sprawę scalenia gruntów. Poprosił o zakończenie akcji 

zbierania wniosków o scalenie od rolników, bo to wstrzymuje procedurę przystąpienia do 

scalenia. 

Sołtys Bechta Kazimierz i Radny Dariusz Kopyt zapewnili, że cały czas prowadzą rozmowy  

z właścicielami działek, przekonując ich do wyrażenia zgody na scalenie. 

Sołtys Marzena Czech poinformowała, że właściciele działek chcą zebrania wiejskiego. 

Radny Ryfa Stanisław zaproponował zorganizowanie zebrań i przedstawienie założeń do 

scalenia. 

Radny Matuszek Kazimierz zaprosił wątpiących w sens scaleń na teren pól Grodziska 

Górnego, gdzie można zobaczyć efekt scalenia (duże powierzchnie działek rolnych, 

utwardzone drogi dojazdowe do wszystkich działek itp.) Nadmienił, że wg aktualnych 

przepisów, działki które nie będą miały min. 20 m szerokości, będą wyłączone z dopłaty 

bezpośredniej ARiMR.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 
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 Ad. 7. Zamknięcie sesji.         

Po wyczerpaniu porządku, Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański dokonał zamknięcia 
obrad V sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne. 
 
Protokolant       Przewodniczący obrad 
 
Janina Rydzik             Jerzy Gdański 

 

 

 


